
Interpelacja z dnia 27 lutego 2024

Jakie studia podyplomowe, kierunkowe oraz MBA, sfinansował Urząd Miejski (w części lub w całości) Pani
Małgorzacie Żebrowskiej-Piotrak w kadencji 2018-2023? 
Jakie były kwoty finansowania takich studiów? 

Zaznaczam, że jeżeli nie otrzymam odpowiedzi w ciągu 7 dni od dnia dzisiejszego, osobiście skontroluję
dokumenty na podstawie art 24 ust. 2 Ustawy o samorządzie gminnym.

Autor: Piotr Bartoszewski

Zgłoszenie przyjęto w formie elektronicznej za pomocą systemu eSesja.
Numer systemowy: 12401/1/23604 | 2024-02-27 21:13:40 | czas wydruku: 2024-02-29 09:54:43


	Interpelacja z dnia 27 lutego 2024

